
Aan alle Raadsleden van de Gemeente Venlo Venlo, 31 maart 2022

Onderwerp: Met behulp van het Omgevingsplan de “energietransitie” versnellen.

Beste Raadslid,

Wij feliciteren u met uw benoeming tot raadslid van de Gemeente Venlo. Nu wacht u een eervolle 
maar ook uitdagende taak. Wij wensen u daarom veel succes.

Dagelijks worden wij als samenleving geconfronteerd met de gevolgen van klimaatverandering voor 
mens en natuur en de taakstellingen die het Rijk hierbij stellen.
Eén van de opgaven die iedere burger binnen onze samenleving voor de komende jaren heeft is hoe 
werken wij samen aan de reductie van fijnstof/CO2. Dit draagt dan weer bij aan het verminderen van 
gezondheidsproblemen, zoals long- en luchtwegen. En uiteraard ook aan het versnellen van de 
energietransitie in Venlo.

Wij als Wijkoverleg Venlo Oost dragen op verschillende manieren bij aan de leefbaarheid in Venlo 
Oost, alles ten dienste van de inwoners van Venlo Oost. Hier valt ook de overlast van houtkachels 
onder. De Gemeente Amersfoort heeft besloten dit probleem te verminderen via het omgevingsplan 
(zie bijlage uit het Binnenlands Bestuur).

Mede gelet op de ontwikkelingen binnen de Gemeente Amersfoort verzoeken wij u deze 
mogelijkheid tot vermindering van houtstook onderdeel te maken van uw coalitie- c.q. 
raadsprogramma. Wij vernemen graag uw reactie.
Mocht u vragen hebben dan kunt altijd contact met ons opnemen via onderstaand email-adres.

Met vriendelijke groet, 
Namens het bestuur van de Stichting Wijkoverleg Venlo Oost, 

Mw. J. Jansen (Voorzitter)

Email: dbswvo@gmail.com


